
PROTOKÓŁ Nr IX/19
z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 15 maja 2019 roku.

     
W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Dyrektor Żłobka Samorządowego w Chodczu – Agnieszka Raczkowska

Proponowany  porządek  obrad

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Miasta  i  Gminy
Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2019.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  IX/61/19,
3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  pobyt  oraz  maksymalnej
wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym w Chodczu.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  IX/62/19,
4.  Interpelacje i zapytania  radnych.
5.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
6.  Zakończenie  obrad  sesji.

Ad.1 Otwarcie.

    W pokoju nr  10 Urzędu Miasta  i  Gminy Chodecz przy ul.  Kaliskiej  2  o godz.10:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad IX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Chodczu.  Powitała radnych oraz pozostałe
osoby obecne na sali.
         Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 11 radnych
na stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji
pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało
0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska
będzie obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z
obrad VIII sesji został  sporządzony,  był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał
możliwość  zapoznania  się  z  protokołem  w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod



głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu  Nr  VIII/19  głosowało  11  radnych,  przeciwnych  0,
wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został
przyjęty 11 głosami za.

Ad.2  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Miasta  i
Gminy Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2019.

             Przewodnicząca Rady Miejskiej  Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza
Jarosława Grabczyńskiego o przedłożenie informacji  w przedmiotowej  sprawie.  Burmistrz
wyjaśnił,  iż  zgodnie z  art.  37 ust  1 i  2 ustawy Prawo Wodne rada gminy ma obowiązek
podjęcia corocznej uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy oraz określenia
sezonu kąpielowego. Organizator kąpieliska wystąpił z wnioskiem o wpisanie kąpieliska do
rejestru kąpielisk na rok 2019 na terenie Miasta i Gminy Chodecz określając dla niego termin
sezonu kąpielowego tj. od 21 czerwca do 31 sierpnia 2019r. Projekt niniejszej uchwały został
wyłożony na  okres  21  dni  do  publicznej  wiadomości  i  zaopiniowany przez  odpowiednie
organy,  tj.  Wody Polskie,  Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy
oraz Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku.  Biorąc powyższe
pod uwagę zasadne jest  podjęcie  w/w uchwały.  Radni  pytań  nie  mieli.  Następnie  została
poproszona  o  opinie  na  temat  tej  uchwały  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony Środowiska.
Przewodniczący  Komisji  Pani  Ewa  Kwiatkowska  przedłożyła  informację,  iż  opinia  jest
pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana
pod  głosowanie.  Za  głosowało  11  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała
Nr IX/61/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  3  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  pobyt  oraz
maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  dziecka  w  Żłobku  Samorządowym
w Chodczu.

              Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Agnieszkę
Raczkowska – Dyrektora Żłobka Samorządowego w Chodczu o przedłożenie informacji w
przedmiotowej sprawie. Pani Agnieszka Raczkowska przedstawiła szczegółowe sprawozdanie
na temat kosztów związanych z pobytem i wyżywieniem dziecka w Żłobku. Zgodnie z art.58
ust.1 ustawy z dnia 4 lutego 2011 roku o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 wysokość
opłaty za pobyt  dziecka w żłobku utworzonym przez gminę,  opłaty dodatkowej  za pobyt
przekraczający 10 godzin dziennie oraz maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie ustala
w drodze uchwały rada gminy.  Wysokość opłaty ustalanej  w trybie art.58 ust.1  ustawy o
opiece nad dziećmi do lat 3 za pobyt dzieci w żłobku nie jest sumą wartości konkretnych
świadczeń na rzecz  poszczególnych dzieci,  a  sumą obejmującą koszty pobytu  wszystkich
dzieci.  Do  kosztów  związanych  z  pobytem  dziecka  w  żłobku  nie  wlicza  się  kosztów
pozostałych: remontów, inwestycji, zakupu usług telefonicznych, internetowych, podatków i
opłat administracyjnych itp. Przy założeniu, że opłata rodzica o której mowa          w § 2
wynosi  500,00  zł  miesięcznie,  stanowi  jedynie  49,02  %  wydatków  podstawowych
związanych z pobytem dziecka w żłobku i  z zapewnieniem mu świadczeń opiekuńczych,
pielęgnacyjnych  oraz  edukacyjnych.  Radni  pytań  nie  mieli.  O  opinię  została  poproszona
Komisja  Budżetu  i  finansów.  Przewodniczący  Komisji  Grzegorz  Makowiecki  przedłożył
informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie
uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  11  radnych,  przeciw  0,



wstrzymujących 0. Uchwała Nr IX/62/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad.4 Interpelacje i zapytania  radnych.

              Radni nie zgłaszali interpelacji.

Ad.5 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
 
              Radni nie mieli żadnych pytań jak i wolnych wniosków.

Ad.6 Zakończenie  obrad  sesji.

              Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady IX nadzwyczajnej
sesji Rady Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom.

                                                                                Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska


